
ZÁZNAM ZíEDNÁNÍ  VE VĚCI DÁLNIČNÍ ODPOČÍVKY SOBĚSLAV

Termín:  8. dubna  2022,  IO:OO

Místo konání: Krajský úřad Jihočeského kraje, zasedací místnost Ovál

Přítomni: Ing. Jindřich Bláha, starosta města Soběslav
Ing.  Pavla  Kodadová,  vedoucíodboru  výstavbya  územního  plánováníMěstského

úřadu  Soběslav

Ing. arch.  Dagmar  Buzu,  vedoucí  oddělení  územního  plánování  a památkové

péče  Městského  úřadu  Soběslav

Ing.  Marie  Soukupová,  vedoucí  oddělení  územního  plánu  Ministerstva  dopravy

(online)

Ing.  Michal  Kupkovič,  ŘSD ČR

Ing.  Martin  Benovič,  ŘSD ČR

Ing.  XXXX,  ŘSD ČR

Ing.  arch.  Petr  Hornát,  vedoucí  odboru  regionálního  rozvoje,  územního

plánování  a stavebního řádu Krajského úřadu Jihočeského kraje
Ing. Věra  Třísková,  vedoucí  oddělení  územního  plánování  Krajského  úřadu

Jihočeského kraje

Ing. Štěpán Luksch, oddělení územního plánování  Krajského úřadu Jihočeského
kraje

Ing. arch.  Ludmila  Šnejdová,  oddělení  územního  plánování  Krajského  úřadu

Jihočeského kraje
Ing.  Karla  Sekaninová,  oddělení  územního  plánování  Krajského  úřadu

Jihočeského kraje

Na  úvod  jednání  představili  zástupci  ŘSD ČR v obecné  rovině  projekt  ,,odpočívka

Soběslav",  zejména  se zaměřením  na informace,  z jakého  dokumentu  návrh  na umístění

odpočívky  vzešel,  jaké  jsou  důvody  pro  nutnost  jejího  budování  a jakými  parametry  jsou

z hlediska  norem  a právních  předpisů  vázáni.

Následně  za Město  Soběslav  uvedl  pan  starosta  postoj  města  kumístění  předmětné

odpočívky.  Město  Soběslav  nesouhlasí  s velikostí  odpočívky,  ani  s návrhem  místa  pro  její

umístění,  nicméně  je ochotno  o umístění  menší  odpočívky  ve svém  správní  území  jednat.

Na podporu  tohoto  tvrzení  představil  pan  starosta  dvě  další  varianty  umístění  menší

odpočívky  (viz  příloha  tohoto  zápisu),  přičemž  zmínil,  že město  nepodporuje  vybudování

čerpací  stanice  pohonných  hmot  na odpočívce,  neboť  již na území  města  v blízkosti

dálničního  sjezdu  čerpací  stanice  pohonných  hmot  existuje.  Dále  pan  starosta  uvedl,  že ze

strany  Ministerstva  dopravy,  ani  RSD CR nebyla  v předchozích  fázích  vyhledávání  vhodné

lokality  pro  umístění  odpočívky  navázána  žádná  komunikace  s městem  a nyní  (v  době  již

existujícího  návrhu)  je pro  město  první  možnost  k vyjádření  v této  věci.  Vybranou  lokalitu

město  vnímá  spíše  jako  lokalitu  s rekreačním  potenciálem,  připravuje  v této  lokalitě

projekt  na obnovení  rybníka  pro  podporu  zmíněného  rekreačního  potenciálu  této  části

města.  Vzávěru  zopakoval,  že město  je ochotno  o umístění  odpočívky  jednat  a že rád



účastru'ky  tohoto  jednání  příště  přivítá  na území  města  Soběslav  při  jednání  nad

nabízenými  variantami  odpočívky  v Soběslavi.  Posléze  se z jednání  z pracovních  důvodů

omluvil.

Jednání dále pokračovalo promítnutím  nabízených variant odpočívek na územní plán
města  Soběslav  a diskusí  nad  vhodností  jednotlivých  variant  z hlediska  zájmů  města,

taktéž  zhlediska  technických  parametrů  limitujících  možnosti  umístění  odpočívky  a

potřeby  určitého  pevně  stanoveného  počtu  parkovacích  (odstavných)  stání  pro  osobní  a

kamionovou  dopravu  na dálnici  D3.

Závěrem  bylo  všemi  zúčastněnými  dohodnuto,  že ŘSD ČR prověří  varianty  umístěnf

odpočívky  nabídnuté  panem  starostou,  zpracuje  klady  a zápory  jednotlivých  variant

(včetně  kladů  a záporů  různých  velikostí  odpočívek)  a tato  zjištění  odprezentuje  na

jednání  se zástupci  města  Soběslav,  ideálně  (pokud  bude  Zastupitelstvo  města  Soběslav

souhlasit)  na  pracovním  jednání  zastupitelstva.

Dne  22.  4. 2022  zapsala  Ing.  Věra  Třísková.
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